
P R O T O K Ó Ł 
 

z XVI Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 29 sierpnia 2012 roku w sali 
Gminnego Ośrodka Kultury w Szepietowie. 
 

Sesję rozpoczęto o godz. 1020, a zakończono o godz. 1250  
 

 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, co stanowi 86,67% (zgodnie z 
listą obecności). 
 
Radni obecni na sesji: 

1. Andrzej Koc 
2. Jan Ołdakowski 
3. Paweł Robert Staśczak 
4. Stanisław Maruszewski 
5. Mirosław Wojtkowski 
6. Waldemar Turkowski  
7. Stanisław Stypułkowski 
8. Wojciech Ertman 
9. Sławomir Niemyjski 
10. Witold Moczydłowski 
11. Henryk Stypułkowski 
12. Wiesław Wyszyński 
13. Andrzej Szymoniak 

 

Radni nieobecni na sesji: 
1. Michał Gąsowski 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 
1. Stanisław Roch Wyszyński - Burmistrz Szepietowa 
2. Ryszard Grodzki - radny Rady Powiatu, Sekretarz Gminy 
3. Anna Wiśniewska - Skarbnik Gminy  

 

oraz dyrektorzy szkół, kierownicy zakładów pracy z terenu gminy, Przewodniczący Rad 
Sołeckich (zgodnie z załączonymi listami obecności). 
 

Porządek obrad sesji: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje radnych 
5. Informacje o pracy Burmistrza w okresie między sesjami 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 r.  
7. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy oraz informacja o kształtowaniu 

się wieloletniej Prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za 
I półrocze 2012 r.  

8. Informacja z przebiegu wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka Kultury 
w Szepietowie za I półrocze 2012 roku 

9. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia Gminy Szepietowo do 
realizacji projektu systemowego w ramach Działania 7.1 „Rozwój i 
upowszechnienie aktywnej integracji”, Poddziałania 7.1.1 „Rozwój i 
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upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej” Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki na lata 2007-2013. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem jest Gmina Szepietowo oraz warunków i zasad korzystania z tych 
przystanków. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego 
drogi gminnej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości. 
13. Odpowiedzi na interpelacje. 
14. Wolne wnioski i zapytania. 
15. Zamknięcie obrad. 

 
Przebieg obrad: 
 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski. 
Przewodniczący powitał Pana Burmistrza, Panią Skarbnik, Pana Sekretarza oraz dyrektorów 
szkół z terenu gminy i złożył Pani Ewie Choińskiej - Brzóska - Dyrektor Szkoły Podstawowej 
w Wojnach Krupach kondolencje z powodu śmierci ojca. Przewodniczący poinformował, że 
po raz pierwszy w charakterze dyrektora elekta jest obecny Pan Grzegorz Powojski – 
Dyrektor Gimnazjum, którego serdecznie powitał oraz powitał Pana Bogusława Szczęsnego - 
Dyrektora Gimnazjum, „Panie dyrektorze wspominałem na poprzedniej sesji, że Pan 
zdecydował się, że zakończy Pan swoją karierę jako pedagog, jako kierownik naszej placówki 
oświatowej. Drodzy Państwo Pan Bogusław Szczęsny wiele lat spędził pracując na rzecz 
naszego społeczeństwa, wychowując nasze młode pokolenie. Dzisiaj zdecydował się na 
odejście, myślę, że my jako to społeczeństwo powinniśmy chyba w taki najprostszy sposób 
podziękować dla Pana Dyrektora za jego pracę brawami. Duże brawa dla Pana Dyrektora. 
Panie Dyrektorze to było od społeczeństwa. Muszę tu również powiedzieć, że Pan Dyrektor 
nie tylko wychował nasze pokolenie, ale wychował godnego siebie zastępcę, który za parę dni 
obejmie stanowisko Dyrektora Gimnazjum. Myślę, że kontynuacja pracy Pana Bogdana 
Szczęsnego - Pana Dyrektora będzie zachowana i nadal będziemy słyszeli wiele dobrych słów 
i wiele dobrych informacji o pracy naszego gimnazjum”.  
 

Przewodniczący powitał wszystkich obecnych na sesji (zgodnie z listą obecności) i 
stwierdził, że na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 13 radnych, co stanowi quorum, przy 
którym rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
 

Ad.2. Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem dziennym obrad sesji.  
Do zaproponowanego przez Przewodniczącego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 

 Przewodniczący zaproponował przegłosować porządek obrad. 
 Przeprowadzono glosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 
radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad.3. Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznał Wiceprzewodniczący Rady 
Miejskiej Radny Wiesław Wyszyński 
 Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informację o protokole przyjęto jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
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Ad.4. Radni nie zgłosili interpelacji. 
 

Ad.5. Informację o pracy między sesjami złożył Burmistrz Szepietowa. Burmistrz 
poinformował o planowanej inwestycji w Wylinach Rusi. „Wyłonili śmy wykonawcę, który 
nie chciał podpisać umowy, wystąpiliśmy do następnego, też tłumaczy się, że ma dużo 
zamówień i w grę wchodzi trzeci wykonawca, ale są w tej sytuacji pewne kłopoty co zrobi 
Urząd Marszałkowski, bo będzie to już trzeci z rzędu. Wystąpiłem więc z zapytaniem, ale nic 
na razie nam nie odpowiedziano, powiedziano, że należy stosować ustawę o zamówieniach 
publicznych ... . Najbezpieczniej byłoby ogłosić nowy przetarg, ale powstał jeszcze inny 
dylemat czy tą inwestycję kontynuować. Poprosiłem Pana Przewodniczącego i temat był 
omawiany na komisjach i tu na posiedzeniu plenarnym należałoby zdecydować, bo skutek 
tego będzie taki, że na następnej sesji to zadanie trzeba zdjąć z budżetu, bo innej drogi nie ma. 
Jeśli nie zostanie zdjęty to moim obowiązkiem jest to kontynuować. Ponadto Burmistrz 
poinformował, że sołtysi otrzymali kopertę w której jest informacja, że w tym roku będziemy 
składać wniosek. Wniosek mamy złożyć w nieprzekraczalnym terminie do 15 grudnia w 
sprawie pozyskania środków w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej na unieszkodliwianie odpadów – eternitu. Ponieważ w tamtym roku nie mieliśmy tej 
możliwości, a wpływa sporo podań, że zdjęto eternit i chcą żeby to zabrać, bo w telewizji 
słyszeli, więc będzie to możliwe w przyszłym roku i będzie to w ten sposób robione, że gmina 
ogłosi przetarg, wyłoni się odbierającego i będzie dofinansowanie ze środków WFOŚ i GW. 
Aby skutecznie złożyć taki wniosek na odpowiednią wielkość musimy mieć dane. Prośba jest 
do sołtysów o zebranie od wszystkich mieszkańców ze wsi kto zamierza taką czynność 
wykonywać, bo sam eternit może jeszcze leżeć do 2030 roku. Natomiast są już tacy którzy 
zdecydowali się już i zdejmują, ale żeby skutecznie wystąpić o odpowiednią ilość tych 
środków, więc nam te dane są potrzebne, aby nasz wniosek był poprawny. Stąd też taka 
prośba i proszę podejść do tego rzetelnie. Jest jeszcze taka inna prośba Pana Kazimierza 
Busmy, miał z Przewodniczącym rozmawiać i ma się tu pojawić. 

Przewodniczący Rady zaproponował aby sprawę zgłoszona przez Pana Kazimierza 
Busmę w wolnych wnioskach poruszyć.  
 Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.6. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 r. 
zapoznał Burmistrz. Burmistrz zapoznał z objaśnieniami do proponowanych zmian 
w budżecie gminy. 
Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z opinią Komisji oraz projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XVI/94/12 dołączona do protokołu) 
 

Ad.7.  Z informacją o przebiegu wykonania budżetu gminy oraz informacją o kształtowaniu 
się Wieloletniej Prognozy Finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I 
półrocze 2012 r. zapoznała Skarbnik Gminy. 
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W dyskusji zabrał głos radny Andrzej Koc, który stwierdził, że w załączniku Nr 2 do 
informacji w dziale oświata i wychowanie jest  kwota 7.126.242 zł, natomiast w wydatkach w 
części opisowej mamy 6.189.421 zł  jest tu różnica i prosiłby o wyjaśnienie. 
Skarbnik Gminy poinformowała, że sprawdzi to, ale raczej to jest dobrze, gdyż jest 
pozytywna opinia RIO do tej informacji. 
 Innych uwag nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta. 
 

Ad.8. Z informacją z przebiegu wykonania planu finansowego Gminnego Ośrodka Kultury 
w Szepietowie za I półrocze 2012 roku zapoznała Skarbnik Gminy. 
Dyskusji nie było. 

Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 13 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informacja została przyjęta jednogłośnie. 
 

Ad.9. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia Gminy 
Szepietowo do realizacji projektu systemowego w ramach Działania 7.1 „Rozwój i 
upowszechnienie aktywnej integracji”, Poddziałania 7.1.1 „Rozwój i upowszechnianie 
aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej” Programu Operacyjnego Kapitał 
Ludzki na lata 2007-2013 wystąpiła Kierownik M-GOPS Pani Wanda Bogucka, która 
poinformowała, że „od września do listopada, czyli przez dwa miesiące ośrodek będzie 
realizował projekt, to jest nowe doświadczenie, lepsze perspektywy z Kapitału Ludzkiego. W 
ramach projektu zamierzamy przeszkolić 16 podopiecznych, tzn. osoby które są jednocześnie 
osobami bezrobotnymi i długotrwale korzystającymi z pomocy społecznej. W ramach tego 
projektu objęci zostaną równa ilość, bo to był taki warunek – wyrównanie szans, równa ilość 
kobiet i mężczyzn, równa liczba osób z miasta i ze wsi. W tym projekcie będzie zatrudniony 
psycholog i doradca zawodowy, który podpowie naszym klientom jaki zawód jest dla nich 
najlepszy, w którym by sprawdzili się. Być może rozwiąże to nam problem, że odejdą nam z 
pomocy społecznej. Koszt zadania ogólny to jest 50.620,96 zł, w tym musi być udział własny 
gminy 10,5%, co wynosi 5.315,20 zł. i o taką dotację prosimy. W tej chwili nie mogę 
powiedzieć jakie zawody wejdą w grę, bo to rozstrzygnie doradca zawodowy. W ramach tego 
projektu ośrodek zakupi niszczarkę i aparat fotograficzny oraz drukarkę kolorową”. 
Dyskusji nie było. 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały  
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XVI/95/12 dołączona do protokołu) 
 

Ad.10.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem jest Gmina Szepietowo oraz warunków i zasad 
korzystania z tych przystanków wystąpił Sekretarz Gminy, który poinformował, że w 
ostatnim okresie, na przełomie roku 2010 – 2011 Sejm podjął ustawę o publicznym 
transporcie zbiorowym, który w art. 16 zobowiązał organ stanowiący samorządu do 
określenia przystanków komunikacyjnych, dworców oraz zasad z nich korzystania w drodze 
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uchwały. Ustawa została podjęta i nałożone zostały obowiązki na gminy w związku z tym, że 
zmienia się w transporcie rzeczywistość, nie ma już jednego przewoźnika tak jak to było 
poprzednio, jeżeli chodzi o transport zbiorowy drogowy PKS. W tej chwili tych 
przewoźników transportu zbiorowego może być więcej, mogą być podmioty prywatne i każdy 
może z tych przystanków korzystać. Ta ustawa reguluje to. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy przystanek w Szepietowie został 
oczyszczony? 

Sekretarz stwierdził, że jeżeli chodzi o ten przystanek to jest to bardzo przykre, to są 
nasze dzieci, takie mamy społeczeństwo. Prawdopodobnie związane jest to z działalnością 
klubów: Ruchu i Sparty. Zdjęcia przystanku zostały zrobione i nastąpiło zgłoszenie do 
Komendy Powiatowej Policji i z chwilą potwierdzenia, że to pismo otrzymali zostanie ten 
przystanek oczyszczony. 

Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały  
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XVI/97/12 dołączona do protokołu) 
 

Ad.11.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa 
drogowego drogi gminnej zapoznał Sekretarz Gminy, który poinformował, że zgodnie z 
ustawą o drogach publicznych, gdy zajmowana jest droga na cele związane z budową, 
remontem to powinno się pobierać opłaty, np. gdy na drodze gminnej ktoś złożył drzewo, czy 
żwir, to powinien zgłosić taką sytuację i zgodnie z tą uchwałą gmina nalicza opłaty. W 
poprzedniej uchwale opłaty były bardzo niskie, proponujemy podwyżkę. W sąsiednich 
gminach te opłaty są wyższe. Sekretarz zapoznał ze stawkami. 
W dyskusji zabrali głos: 
- Stanisław Stypułkowski zwrócił się z pytaniem, jeśli buduje gmina czy powiat to 

utrzymuje stare zjazdy z drogi, a jeśli potrzebny jest nowy zjazd to czy trzeba mieć 
pozwolenie? 

- Burmistrz poinformował, że trzeba mieć zgodę, decyzję zarządcy drogi i pozwolenie na 
budowę od strony prawa budowlanego.  

- Sekretarz poinformował, że przy budowie lub przebudowie zjazdu właścicielem jest 
zarządzający a remont i utrzymanie należy już do właściciela posesji, a wykonanie 
nowego zjazdu należy do właściciela nieruchomości. Taka jest zasada, że jeden zjazd 
powinien być do nieruchomości i zarządcy to zapewniają. 

- Wyszyński Marian stwierdził, że jeżeli chodzi o prawo budowlane to jako Polska 
jesteśmy na trzecim miejscu od końca jeśli chodzi o porządki na drogach. Ja mam tu takie 
pismo do Pana Sekretarz jak zrobić porządek na przystankach. 

- Przewodniczący Rady poprosił o złożenie tego pisma do Pana Sekretarza. 
 

Ad.12. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości wystąpił 
Burmistrz. Burmistrz poinformował, że jest to nieruchomość w Pułaziu Świeżym, 
zabudowana budynkiem mieszkalnym - starym około 60 letnim, a może nawet starszym i 
budynkiem gospodarczym. Nakłady są własnością Państwa Markowskich. Rada może 
wyrazić zgodę na sprzedaż, bądź nie, bo dalej przepisy mówią co organ wykonawczy ma 
czynić. Podstawowym trybem jest przetarg nieograniczony, czasem w jakichś specjalnych 
przypadkach można zastosować przetarg ograniczony. Ci Państwo wyrazili chęć nabycia tejże 
nieruchomości i jeżeli się ten cały proces powiedzie to sprzedamy, jeżeli nie powiedzie się to 
poinformujemy Wysoka Radę, że nie zostało to zrealizowane. 
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Przewodniczący zapoznał z projektem uchwały  
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 13 radnych, w głosowaniu udział wzięło 13 
radnych, za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

(uchwała Nr XVI/98/12 dołączona do protokołu) 
 

Ad.13. Odpowiedzi na interpelacje nie było. 
 

Ad.14.  Wolne wnioski. W tym punkcie zabrali głos: 
- Kazimierz Busma poinformował, że „w naszej Gminie Klukowo w Kostrach Starych 

zginął człowiek wiózł mięso do Włoch i miał wypadek śmiertelny. Pozostawił pięcioro 
nieletnich dzieci, jeszcze jeden nawet nie chrzczone. Dom zaczął remontować, na 
szczęście ludzie zaczęli częściowo pomagać w tym remoncie, ale ten remont będzie 
wynosił około 100.000 zł, żeby doprowadzić do końca. Wdowa, młoda kobieta ma 30 lat, 
on miał 39 lat, pięcioro dzieci. Chcemy jako Stowarzyszenie Patriotów Solidarności 
pomóc, wstąpiliśmy do Pana Starosty w Wysokiem Mazowieckiem i mamy decyzję 
pozytywną i tutaj szczególnie do Wójtów tego powiatu wystąpiliśmy. Dzisiaj byłem w 
Wysokiem Mazowieckiem i tutaj chciałbym powiedzieć - Panowie sołtysi bądźcie tak 
dobrzy i jak wiadomo otrzymaliście to pismo, tą propozycję zbiórki pomocy i w ramach 
takiej solidarności pomóc tym sierotom i tej wdowie. Te pieniądze nie będą zbierane do 
kieszeni tylko będą zbierane na listę z podpisem, każda złotówka dana będzie podpisana 
przez ofiarodawcę i te pieniądze należy złożyć do gminy i potem wpłacić na jej konto 
specjalne założone w Banku w Klukowie, gdzie będzie mogła te pieniądz dostać. W jej 
imieniu serdeczne podziękowanie. Przy okazji chciałbym powiedzieć, bo nieraz ludzie 
pytają, kiedyś zbieraliśmy z całego województwa, ale najwięcej w powiecie 
wysokomazowieckim, to można powiedzieć i można sprawdzić dziewięć rodzin 
sprowadziliśmy do Polski, tych Sybiraków i mieszkają i mają pracę. Chciałbym 
podziękować Państwu z tamte ofiary i teraz w imieniu Pani Agaty. Szczególne 
podziękowania do straży pożarnej do Pana Maruszewskiego jako komendanta wiem, że 
nie raz brał udział nawet w moim domu jak się palił w Szepietowie serdeczne dzięki. Ten 
dom dla Polaków z Kazachstanu był pobudowany i burza zerwała dach, pomogli strażacy 
z Wojen z Szepietowa, Klukowa przyjechali i zrobili.” 

- Przewodniczący stwierdził, że jest to szczytny cel i każda pomoc jest na pewno wielką 
sprawą. Na ile będziemy mogli na tyle będziemy się starali pomóc. 

- Pani Wanda Bogucka – Kierownik M-GOPS udzieliła informacji odnośnie huraganu. 
„Mieszkańcy którzy doznali uszkodzeń budynków na wskutek huraganu, odszkodowania 
o których Państwo słyszycie w mediach dotyczą wyłącznie budynków mieszkalnych. Na 
budynki gospodarcze pomoc społeczna nie udziela żadnej pomocy. Oczywiście to leży w 
gestii Burmistrza, jeśli uzna to za jakieś zdarzenie losowe wtedy oczywiście będziemy to 
finansować. Natomiast ustawa nie przewiduje pomocy społecznej dla budynków 
gospodarczych. Jeśli budynki mieszkalne zostaną uszkodzone proszę o zgłaszanie jak 
najszybciej, najpóźniej w ciągu dwóch dni zgłoszenie powinno być przyjęte w ośrodku 
pomocy społecznej. Wpierw oczywiście musi być stwierdzone takie zdarzenie przez 
Powiatowy Sztab Kryzysowy. Jeśli na miejscu była straż pożarna to automatycznie 
zostanie to przekazane do województwa to jest warunek. Szkody oszacowywane są do 
takiej wartości, które pozwoliłyby na przywrócenie stanu pierwotnego. Załóżmy, że 
zostało uszkodzonych 6 eternitów domu mieszkalnego, więc trudno wyszacować wartość 
tych 6 eternitów, gdyż jest to materiał już nie do nabycia. Natomiast my jesteśmy w 
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posiadaniu takiego materiału i nie ma sprawy, jeśli trzeba to taki materiał udostępnimy lub 
ewentualnie przeliczamy to na np. arkusze blachy. Nie są to więc wielkie kwoty”. 

- Przewodniczący Rady stwierdził, że Pani Kierownik poinformowała, że te odszkodowania 
to groszowa sprawa, a ten eternit to prawdopodobnie z odzysku. 

- Skarbnik Gminy Pani Anna Wiśniewska stwierdziła, że chciałaby się odnieść do tej 
nieścisłości, która była poruszona podczas informacji z wykonania budżetu gminy za I 
półrocze. Ten plan zarówno w tabelach jak i w części opisowej na pewno się zgadza. 
Część planu nie jest po prostu tam wykazana. Natomiast kwota 6.189.421 zł, która jest w 
opisie to jest kwota planów którymi dysponują szkoły. Natomiast do rozdziału 801 trzeba 
dodać rozdział 854, który jest w tabelach oddzielnie i dodać kwotę planowaną na projekt, 
czyli 167.597 zł i teraz łącznie plan w tabelach w rozdziałach 801 i 85401 to łącznie jest 
kwota 7.191.942 zł. Natomiast w opisie 6.189.421 zł to są plany finansowe szkól 
wszystkie łącznie z tym rozdziałem 854 i projekt 167.597 zł to jest plan na projekt unijny, 
który realizują także szkoły podstawowe. Natomiast dodatkowe kwoty o które pytał Pan 
radny Koc to kwota 502.204 zł planowane na przedszkola niepubliczne, 330.000 na 
dowóz uczniów i 2.720 zł są to środki na min. awanse zawodowe nauczycieli i łącznie te 
wszystkie kwoty dają również kwotę 7.191.942 zł. Czyli plan którymi dysponują szkoły 
łącznie to jest 6.357.000,18 zł, natomiast plan, ale również na oświatę, którym dysponuje 
ale już Urząd Miejski, bo przedszkola akurat gmina i również awanse zawodowe i za 
autobus który posiadamy również opłaca gmina i jest to plan w wysokości łącznej 
834.924 zł.  

- Przewodniczący Rady stwierdził, że czyli to wszystko się zgadza. 
- Marian Wyszyński zapoznał z pismem „JPN Nr 46/22 Internowany Wyszyński Marian 

18-210 Szepietowo, ul. W. Witosa 3. Kierunki prowadzenia spraw. Czynności w 
przedmiotowej sprawie będą ukierunkowane na: 1)Operacyjne rozpoznanie przestępczej 
działalności figuranta i dokumentowanie jej procesowe we współudziale w Wydziałem 
Śledczym tut. WUSW. 2) Rozpoznanie stopnia angażowania się figuranta w działalności 
Tymczasowej Krajowej Rady Rolników „Solidarność” i podjęcie działań zmierzających 
do wyprowadzenia go ze struktur TKRR „Solidarność”. (byłem nie wygodny bo byłem w 
radzie krajowej). 3) Dalsze ograniczenie wpływu figuranta na środowisko wiejskie 
poprzez jego kompromitacje w otoczeniu jako chorego psychicznie. (tu Pan były 
wojewoda przy pomocy urzędasów durnia zrobili z „Maleja”). 

Siły i środki w sprawie. Realizacja nakreślonych kierunków będzie realizowana poprzez 
następujące źródła informacji i tak: Dąbiński Bronisław - agent, który pilnował, Karolak 
Henryk - agent, Płoński Stanisław z Pułazia, Pietrzak Józef ze wsi Wojny Szuby, Walczak 
Henryk - ten co ma tokarnie i Bartłomiejczuk Józef - policjant temu to się akurat nie 
dziwię, bo policjant miał pewne prawo. I jeszcze jeden mam problem, jakiś super tajniak 
że nie można dowiedzieć się kto to był tym siódmym agentem. Dokument jest na to - 
siedmiu chodziło za mną, mnie przeszkadzali Polski bronić... Chciałem szkołę rolniczą 
pobudować w Szepietowie, ale skąd tam nie dali mnie, broniłem cegielni, ale sprzedali i 
najlepiej teraz wszystko sprywatyzować, Centralę Nasienną na złomowisko zamienili. To 
tak się gospodarzy Panowie ... .” 
 

 Przewodniczący Rady poinformował, że jest jeszcze prośba Pana Burmistrza, „w 
związku z tym, że wykonawca, który miał w Wylinach Rusi zmodernizować plac, w jakiś 
sposób zagospodarować zrzekł się z tego, więc jest pytanie czy wyłaniamy następnego, czy na 
razie zostawiamy to w takim stanie jakim jest. Na stałych komisjach rozmawialiśmy, żeby na 
razie nie podejmować tematu. Czy ktoś z Panów radnych ma inne propozycje, jeśli nie to 
przekażemy dla Pana Burmistrza, swoją decyzję żeby na razie pozostawił to. Nie widzę 
sprzeciwu, więc Panie Burmistrzu temat Wylin oddalamy.”  
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Ad.15. Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad 
Przewodniczący Rady zamknął obrady XVI Sesję VI kadencji Rady Miejskiej w Szepietowie 
i zaprosił wszystkich obecnych na dożynki gminne, które odbędą się 2 września br. 
 

Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała 

Ewa Bartłomiejczuk 

         Przewodniczący Rady Miejskiej 

         Witold Moczydłowski 


